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Vilken roll har du haft under JSM klubblag 2024?

Namn Antal %

Tränare 12 44,4

Coach 8 29,6

Lagledare 4 14,8

Annan roll 3 11,1

Total 27 100

Svarsfrekvens

100% (27/27)
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Hur viktigt är det för er klubb med lagtävlingar?

Namn Antal %

1 - Inte alls viktigt 0 0

2 0 0

3 0 0

4 5 18,5

5 - Mycket viktigt 22 81,5

Total 27 100

Statistik

Medelvärde 4,81

Median 5

Svarsfrekvens

100% (27/27)
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Hur viktigt är det för er klubb med lagtävlingar?

Utveckla gärna ditt 
svar:

Skapar lagkänsla och gemenskap

Möjlighet att följa flera spelare under tävlingsdagar, före, under och efter. Bygga klubbkänsla, träna
på sådant som vi inte kan göra i individuella tävlingar, utvecklas som personer och grupp.

Golf är en individuell idrott, men ibland får vi stryk mot lagidrotten. Här fyller JSM-Klubblag en stor 
funktion i att både få längta och se fram emot att få tävla som ett lag, förbereda sig tillsammans 
och sen få åka som ett lag.

Vi bygger teambuilding samt det inspirerar juniorerna att hänga tillsammans i olika åldrar och 
utvecklingsfaser. Även genus frågan förstärks.

Våra spelare tycker detta är en rolig och viktig tävling där de får tävla i lag. 

Det är en stor morot för våra ungdomsspelare att klättra upp i våra träningstrappsteg och det 
stärker upp kärnverksamheten.

Höjdpunkt på året för många. Att få göra det tillsammans och spela som lag i det formatet 
(matchspel) är väldigt givande och utvecklande för många. 

Då golfen är en individuell idrott och man i många perioder är ensam i sitt tävlande, så är det 
väldigt viktigt att få en möjlighet att känna lag och teamkänsla. 
Svensk Tennis var världsledande på 80-90 talet och deras spelarnas framgångar var mångt och 
mycket sprunget i att man jobbat i team som tränade och tävlade tillsammans.

Viktigt för de aktiva med det sociala och gemensamma målet. Viktigt för mig som tränare att 
kunna avsätta tid att se de aktiva på plats i tävling.

Spelarna uppskattar att spela i lag och resa tillsammans. Spela för varandra som omväxling.
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Hur viktigt är det för er klubb med lagtävlingar?

Grunden för klubbens utveckling. Utvecklas tillsammans! Dessutom viktigt inte minst i dessa tider 
med mixade lag. Tjejerna behövs och är värda uppskattning och delaktighet. 

Otroligt viktigt för klubbsammanhållning och gemenskapen. 

Absolut viktigast för klubbtillhörigheten

Detta är något våra juniorer ser fram emot. 

Det svetsar samman gänget och man utvecklas tillsammans samt har väldigt roligt 

Vi tycker att lagtävlingar är jätteviktigt för att skapa en bra sammanhållning i gruppen. Vi vet även
att juniorerna tycker alla seriespel och lagtävlingar är en rolig aktivitet.
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Vad tycker du om nuvarande tävlingsformat i JSM klubblag?

Namn Antal %

1 - Mycket dåligt 1 3,7

2 0 0

3 8 29,6

4 8 29,6

5 - Mycket bra 10 37

Total 27 100

Statistik

Medelvärde 3,96

Median 4

Svarsfrekvens

100% (27/27)
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Vad tycker du om nuvarande tävlingsformat i JSM klubblag?

Utveckla gärna ditt 
svar:

Hade varit kul med en bästbollmatch men gillar samtidigt upplägget som det är idag

Ger möjlighet för många olika juniorer att vara med under säsongen när tävlingarna är utspridda 
under året.

Mycket bra men är strakt orolig för flicksidan, då det nu t ex var över 4000 pojkar som potentiellt 
kan söka golfgymnasium och samtidigt fanns det 35 flickor....... 

Tycker det är svårt när vi har så många duktiga juniorer som försvinner på College i Augusti. De 
bästa kan bara vara med omgång 1 och 2.

Det komplexa med dagens upplägg är att ju lägre in i tävlingen vi kommer så försvinner de bättre 
spelarna. Omgång 3 o 4 spelas inte med de bästa spelarna.

Själva formatet litar jag på att ni tar det bästa beslutet men däremot skulle vi gärna se en 
förändring att alla har möjlighet att spela med bästa laget, omgång 2 redan har princip alla lag 
tappat några spelare till college vilket vi tycker är synd att det skall va så.

Jag tycker det är bra med omg 2 och vidare. 
Tycker det är bra att omg 2 spelas i matcher där alla matcher genomförs så att det inte blir en 
utslagning direkt, utan att man har sina pooler att spela i. 

Har inget att anmärka på i själva tävlingsformatet.

Jag trivs bra med många omgångar, då det ger mig mer tid med fler spelare (i behov av) i 
tävlingssituation. Alternativen jag ser framför mig är inte bättre iaf sportsligt.
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Vad tycker du om nuvarande tävlingsformat i JSM klubblag?

Det enda vi skulle vilja ändra är, Flicksingel ändras till valfri och mix foursome ändras till valfri.

Toppen på såå många sätt, men dagens upplägg är för tids- och resurskrävaden, samt utspridd 
under en längre tid. 

En riktigt bra och välskött turnering, spännande och oftast proffsiga omgångar. Det som tar ned 
betyget är formatet då turneringen pågår under väldigt många månader med olika laguttagningar 
(college) och förutsättningar. Blir rätt kostsamt för avancemang genom omgång 1-4.

För långt mellan omgångarna eller fel i planering. Vi borde kunna köra början av Juni, slutet juli 
med final i augusti. För att få bättre kvalitet på tävlingen 

Det kommer vara många klubbar som kommer ha svårt att få ihop lag pga att det börjar bli väldigt 
få tjejer som vill tävla i golfen. 
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Är det för er som klubb svårt att få ihop ett lag att delta med?

Namn Antal %

Ja, det saknas flickor 10 37

Ja, det saknas pojkar 0 0

Ja, det saknas både pojkar och flickor 1 3,7

Nej 16 59,3

Total 27 100

Svarsfrekvens

100% (27/27)
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Är det för er som klubb svårt att få ihop ett lag att delta med?

Kommentera gärna 
ditt val

Dock inom kort svårt med tjejer

Men det är absolut så att det är svårare att få ihop tjejer som kan/vill åka med på JSM

Vi bedriver en bred verksamhet och vi har ett stort urval av ungdomar som vill spela tävlingarna. 
Ibland kan det dock vara svårt att få ihop med tanke på det späckade tävlingsschemat för 
ungdomarna.

För tillfället har vi flickor som gör att vi kan delta, men om ett par år....?

Ja: det saknas flickor som har hög nivå för oss (de bästa är i USA) från augusti mitt.

Just nu inget problem. Men om 2-3 år så kommer vi inte kunna tävla mot de andra lagen pga brist 
på tjejer.

Tyvärr har vi likt många andra problem med att få ihop flickor som ställer upp. Inga problem att 
hitta pojkar.

Just nu är det motsatt problem, vi hade gärna haft två lag..

Vi kommer troligen inte kunna delta 2025 då våra flickor nu blir senior.

Jag gissar på att många andra klubbar har samma problem som oss men många juniorer försvinner
iväg till college i slutet av sommaren och då blir det, för vår del, lidande på tjejsidan eftersom det 
är färre tjejer som spelar. Så vi har svårt med tjejer i slutet av säsongen
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Är det för er som klubb svårt att få ihop ett lag att delta med?

I princip alla våra flickor och fler av våra pojkar resar till USA efter omg 2 typ och det verkar vara 
samma för andra klubbor. Vore mer optimalt om JSM kunde flyttas till lite tidigare på säsongen så 
de flesta klubblagen har fler spelare tillgängliga. Det finns ju fortfarande många individuella finaler 
på hösten så de som är här kan tävla ändå.

Vi är lyckligt lottade att ha en del flickjuniorer som tävlar. 

Nja. Vi som klubb har aldrig möjlighet att ta oss vidare från omg2. Vi kan men vi ʺlägger oss hellreʺ 
då vi vet att vi inte har lag för omg 3 
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Hur mycket tycker ni som klubb det är värt att stötta era juniorer ekonomiskt för att delta i JSM 
Klubblag jämfört med att stötta era juniorer i individuella tävlingar?

Namn Antal %

1 - Mycket mer värt 4 14,8

2 7 25,9

3 13 48,1

4 1 3,7

5 - Mycket mindre värt 2 7,4

Total 27 100

Statistik

Medelvärde 2,63

Median 3

Svarsfrekvens

100% (27/27)
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Är det det viktigt för er verksamhet att tävlingen spelas över hela säsongen? (Juni - oktober)

Namn Antal %

1 - Inte alls viktigt 9 33,3

2 8 29,6

3 6 22,2

4 1 3,7

5 - Mycket viktigt 3 11,1

Total 27 100

Statistik

Medelvärde 2,3

Median 2

Svarsfrekvens

100% (27/27)
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Är det viktigt för er klubb att finalen spelas utomlands?

Namn Antal %

1 - Inte alls viktigt 7 25,9

2 4 14,8

3 1 3,7

4 10 37

5 - Mycket viktigt 5 18,5

Total 27 100

Statistik

Medelvärde 3,07

Median 4

Svarsfrekvens

100% (27/27)
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Är det viktigt för er klubb att finalen spelas utomlands?

Utveckla gärna ditt 
svar:

Ungdomarna pratar mycket om utlandsresan och att det är synd att den är borta

Det blir en upplevelse utöver det vanliga och ett minne för alla som får delta. Vädret är bättre!

Att få åka till en fin bara på finalen, i bra väder, är viktigt. Det skall vara något extra att ta sig till 
final.

Inte särskilt viktigt för oss som klubb men det är ett av de starkaste golfminnen jag själv har så jag 
tror juniorerna gärna ser det.

Skillnad på need to do och nice to do. En final utomlands ser jag mer som nice än need i detta 
fallet. 

Om finalen spelas på en premiumbana i Sverige, tex Bro Hof, Ullna, Barsebäck. Så duger det gott :)

Våra ledare och spelares motivation att vara med och spela tävlingen har inte påverkats då 
finalerna har spelats i Sverige

Mer kvalitativ träning utomlands en vecka istället för att spela finalen på novemberlovet i Sverige 
med risk för att knappt kunna spela.

Det är läckert att det är utomlands. Men svårt efter skolstart ändå. SM i sig är tillräckligt stort. 

Ja en otrolig upplevelse för dem som åker. 
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Är det viktigt för er klubb att finalen spelas utomlands?

Se ovan. Tror man kunde lägga JSM litr tidigare. 

Så klart roligare att finalen är utomlands. Södra Sverige i okt/nov känns nog inte lika lockande för 
spelarna även om det är bra banor.

Känns inte helt relevant att flyga ned några få lag till en final i utlandet, collegespelare kommer 
troligtvis att missa finalen, Sverige är en bättre plats att fördela medaljerna för JSM klubblag.

Helt oviktigt. 

Det sporrar lite mer men om finalen inte spelas utomlands vore det bra om den ligger tidigare än v 
44 då det ofta är sämre väder. 

Just för tävlingens skull och motivationen att prestera i en final tror jag inte det spelar så stor roll 
om den spelas i Sverige eller utomlands. Däremot vägen dit att ha en drivkraft att få åka 
utomlands tror jag är bra. Hela den upplevelsen blir spännande, det blir bra för 
lagsammanhållningen att åka iväg utomlands, det blir som ett äventyr man gör ihop och jag tror 
man växer mycket på det.
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Vill ni som klubb ändra på tävlingsformatet i JSM Klubblag?

Namn Antal %

Ja 16 59,3

Nej 11 40,7

Total 27 100

Svarsfrekvens

100% (27/27)
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Vill ni som klubb ändra på tävlingsformatet i JSM Klubblag?

Om ni vill ändra på 
tävlingsformatet; hur 
skulle ni vilja att det 
var utformat? Beskriv.

Gillar upplägget men skulle önska att allt låg lite tidigare så att college-spelare kunde vara med i 
finalen 

Jag tycker att formatet är bra men åter igen är jag orolig för att klubbar inte kan och inte kommer
att kunna delta för att man i huvudsak saknar flickor. Tror dessutom att golfen skulle vinna på om 
vi tävlade mer i lag som sen gör det lättare att ta steget och tävla individuellt. 

1. Korta ner mellan mitten av Maj till mitten av Augusti så det blir JSM på riktigt. 2.Landeryd och
andra klubbar som rekryterar hårt bör inte vara med (alla juniorer irreterar sig på detta). 3.Bra 
spelplats inkl extra fin finalplats viktig (omgång 3 i år var katastrof). 4. Tror att det bör vara lite mer
uppstyrt från förbundet med Information inför varje omgång. 5. Se över statuterna lite extra 
gällande särspel då det är olika mellan omgångarna. 

Jag har ingen klar mall för hur det ska spelas, jag har respekt för att det ska passa in i den övriga
tävlingsverksamheten. Sedan har statusen dragits ner ordentligt med att finalen spelas i Sverige i
november.

Tjejfrågan behöver belysas, jag har ingen lösning på det tyvärr. Men det är tråkigt när klubbar inte 
kan ställa upp att delta pga att tjejer saknas medans det vimlar av pojkar som kan spela, då blir 
pojkarna tyvärr drabbade och får inte chansen att delta i denna fantastiska tävling.

Svårt att säga ja, då jag inte ser ett bättre alternativ. Vad skulle tex effekterna bli att två tränare är
borta 5-6 dagar i Juni/Juli? Troligtvis samma kostnad som nu rent ersättningsmässigt för tränarens
arvode? Är risken då att våra juniorer inte blir coachade av tänare? Jag hade velat svara kanske på
frågan...
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Vill ni som klubb ändra på tävlingsformatet i JSM Klubblag?

Som SM Klubblag mitt i sommaren med slagspel och sen match

Det enda vi skulle vilja ändra är, Flicksingel ändras till valfri och mix foursome ändras till valfri.

Ta bort kvaltillfällen i distriktet och färre tillfällen av JSM klubblag

Jag förstår att det är svårt men om det gick att spela ett mer komprimerat schema så hade det 
nog underlättat för många. Annars gillar jag att det är både slagspel och matchspel

På Elitkonferensen på Landeryd. var vi flera som uttryckte en önskan som är gemensam för många 
av oss på plats där. Jag vet att vi är utvalda dit för att vi har gott om bra spelare. Klubbar som 
generellt går långt i JSM lag. För oss innebär det mycket resurser i form av både tid, pengar och 
engagemang. Sen är många av de bästa spelarna på college (för alla lag) vid tiden för finalen. MEN 
förslaget från flera av oss går i de banor som du känner till, men jag ändå kan kost beskriva. Jag 
har inte pratat med andra om detta, och tycker därför att 3-4 klubbars representanter skulle 
samlas (digitalt) för att enas om ett gemensamt förslag. Grunden är att spela JSM med ett upplägg 
som liknar Lag-SM/Seriespel. Ett datum/tillfälle. Behöver inte vara exakt samtidigt för alla. Där 
spelas högsta divisionen med de 8-12 (?) bästa lagen (baserat på ranking första gången eller ʺförra 
årets resultat.ʺ) Andra än jag kan välja spelformer. Här avgörs vem som vinner JSM lag. Under 
denna högsta division spelas ett antal ʺDiv 1ʺ samlingar och därunder ett antal ʺDiv 2ʺ och kanske 
där under ett antal Div 3ʺ. Självklart är detta geografiskt indelat. I varje grupp går 1-3 lag upp 
respektive ner till nästa år. Precis som stora Lag-SM/seriespel. Det skulle medföra att man möter 
andra lag med liknande nivå på spelare. Roligare spel. Förvisso endast ETT tillfälle per år. Men 
vilken HYPE det går att skapa kring detta. Allt ifrån vilka som vinner SM-guld, till vilket lag som går 
upp från gruppen ʺDalarna & coʺ. En möjlighet för alla klubbar att fokusera ekonomi, tid och 
(tränar-/ledar-)resurser för att ge lagen en bra upplevelse och möjlighet till utveckling. När det 
gäller spelplatser är det färre banor som totalt sett behöver upplåtas. 
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Vill ni som klubb ändra på tävlingsformatet i JSM Klubblag?

Vill att planeringen i varje förbund ser till att matcha övriga tävlingar. T.ex att inte lägga JSM-
omgång 1 på samma datum som Annika

Kanske ändra kravet om 2 tjejer till 1 tjej så fler klubbar kan delta. Tror alla klubbar tar med min 2 
tjejer ändå om dom har 2. Vi gör i alla fall.

Jag ser gärna ett liknande upplägg som SM klubblag för seniorer. Vi vill att många klubbar deltar 
och förstår att resorna blir längre ju högre upp i systemet. Hitta en tävlingsvecka under sommaren 
som kan passa i spelschemat. Ex. runt 8-11 aug (v32) då JSM omgång 2 spelas. SGF golf ranking 
borde gälla när divisionerna ska fördelas till en början, förutsatt att klubben anmäler sig. Ex lag 1-
18 på rankingen startar i ʺelitserienʺ. Därefter division 1 i olika geografiska områden som kvalar 
om uppflyttning. Vart klubben är på rankingen jämfört med de andra klubbarna i samma 
område/region kan avgöra om man sen är i div 1 eller div 2. Ex. Kanske plats 40 på SGF ranking 
klubb junior räcker till att komma med i div 1 Norrland medan den kanske räcker till div 2 Sthlm. 

Är jötte bra som det är men en komprimering skulle vara på sin plats. Max 2 omg ex finalen. 

Jag tycker att det är kul att tävla i lag med tjejer och killar tillsammans men vi kommer troligtvis 
inte kunna delta inom en 2 års period för då har vi inga tjejer som vill tävla. 

Färre spelomgångar.

Jag tycker förslaget som presenterades i höstas låter väldigt bra. Topp 16 klubbar spelar mot 
varandra under 1 vecka på samma sätt som Herr och Dam SM. Detta gör att alla college spelare är
hemma och man får med sitt bästa lag. De övriga lagen får kvala in, topp 4 lag i kvalet byts ut mot 
de 4 lagen som kommer sist i finalen. 2025 kan spelas som tidigare säsonger och till 2026 så har
man topp 16 lag från iår. 
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